
Vetlanda-Bäckseda kommundelsråd 29/5 2023, 18,00-19,30 

Närvarande: Harriet Andersson (KD), Lars-Inge Lundgren (VF), Julia Bengtsson (M) 

och ordförande Thomas Englund (SD) 

Frånvarande: Sven-Åke Karlsson (S) 

1) Mötet öppnades av ordförande Thomas Englund 

2) Sekreterare: Julia Bengtsson 

3) Justerare: Harriet Andersson 

4)Uppdatering och justering kontaktuppgifter. Upptäckte att en del av vår 

mejladress inte stämde vilket gjort att föregående protokoll inte skickats ut till 

alla. 

5) Ordföranden går igenom föregående protokoll och informerar oss att 

sparkcyklar räknas som cyklar. (se pkt 6 i protokollet 17 /4-23) 

6) Kommundelsrådet önskar en närmare kontakt, eventuellt ett möte med chefen 

på tekniska kontoret Gunnar Elmeke, för att kunna få en bra återkoppling och svar 

på våra frågor som berör tekniska kontoret. 

7) Kommundelsrådet har inte fått svar på våra frågor angående trafiken och 

eventuella lösningar. Vi upprepar inte frågorna igen, men se gärna föregående 

protokoll från 17/4 2023. 

8) Kommundels rådet sätter fokus på hastighetsbegränsning från korsningen 

Nygatan/Norrväggen fram till rondellen vid Kvarndammen sätts till 60 km/h i 

stället av 40 km/h. (se föregående protokoll (17/4-2023) 

9) Kommundels rådet föreslår en omkörningsfil vid Östanå-Västerleden. Det 

behövs en avfart till Bäckseda vid viadukten (golfbanan). 
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10) Kommundelsrådet ser ett behov av avkörningsficka från väg 47 Flugeby 

(korsning till Alsborg) eventuellt hastighetsbegränsning 70 km/h. 

11) Det finns väldigt få sittplatser på bibliotekstorget och längst promenadvägar. 

12) Kommundelsrådet önskar att information angående aktiviteter, reklam om vår 

stad samt information för turister, ska vara lättare att hitta och tillgängliga för alla, 

både digitalt och i pappersform. 

13) Kommundelsrådet ser ett stort behov av ordning och behålla Vetlanda rent: 

a) Det saknas papperskorgar på flera ställen i stan. Till exempel från apoteket till 

Storgatan och fram till kyrkan. 

b) För mycket fimpar och snus utanför restauranger och på gator. 

Angående det ämne har kommundelsrådet upptäckt att det finns två 

utlåtanden/beslut som föregående kommundelsråd har fått från kommunen. (se 

utlåtande 03/06-2020 och utlåtande 27/10-2021). 

Enligt protokollet från 27/10-2021 "Restaurangerna ska ta ansvar för 

utestädning". Kommundelsrådet undrar vad har hänt med dessa beslut och vem är 

ansvarig för att se till att besluten respekteras. 

14) Nästa möte bestämdes till 25/9-2023 hemma hos Harriet Andersson 

15) Mötet avslutades 

Thomas Englund (Ordförande) Julia Bengtsson (Sekreterare) 


